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Abstract (en)
The device has a standard shell (10) comprising a base plate vertically fixed against a longitudinal end of a frame (1) by a fixation unit. Upper and
lower claws (12) extend above and below a telescopic buffer (4), project from the baseplate by an end or a base of the claws, and are separated
from each other and from the baseplate toward free ends of the claws. Lateral brackets (13) are integrated to the baseplate and to the claws, and are
connected with each other. The claws are inclined symmetrically with respect to a median plane horizontal and perpendicular to the baseplate.

Abstract (fr)
Le dispositif comprend, pour au moins deux tampons (4) d'une extrémité (2) d'un wagon, une coque (10) rigide fixée au châssis (1) du wagon et
autour du tampon (4), et comportant une embase verticale de fixation au châssis (1), deux griffes (12) s'étendant l'une au-dessus et l'autre au-
dessous du tampon (4) correspondant, solidaires et en saillie de l'embase et s'écartant progressivement l'une de l'autre à partir de l'embase, et au
moins un gousset (13) latéral solidaire latéralement de l'embase et des deux griffes (12) et avec un évidement du côté opposé à l'embase pour un
accès latéral au tampon (4).
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